



## 國立臺灣大學國際交換學生變更交換期聲明書 NTU Exchange Student Program Alternation Form

### 1. 個人資料 Personal Particulars

姓名 Name	學號 Student Number
系／所 Department/Institute	年級 Year
證件種類 Personal ID Type	證件號碼 Personal ID Number

### 2. 國際交換資訊 Exchange Student Information

研修學校／機構 Name of Host University/Institution		
原錄取學年度 Admitted Academic Year	學期 Semester	期長 <input type="checkbox"/> 一學期 One Semester Length <input type="checkbox"/> 兩學期 Two Semesters
茲因 Due to		
欲變更學年度 Alternated Academic Year	學期 Semester	期長 <input type="checkbox"/> 一學期 One Semester Length <input type="checkbox"/> 兩學期 Two Semesters

本人特立此書以俾國際事務處執行該交換學生計畫後續之相關行政作業，本人概無異議，且交換學生計畫結束後，按時返回原系所就讀，不得擅自更改交換學校交換期，或滯留當地不返國。若有違反情況，本人須自負一切責任。特此 聲明。

I hereby authorise the Office of International Affairs to process all relevant administrative tasks regarding the exchange student program, without opposition, and return to the department/institution at NTU once the exchange student program ends. I understand the alternation of exchange period without permission or overstaying at the host country/region is not allowed. I take full responsibility in the event of any violation.

此 致 To

國立臺灣大學 國際事務處 Office of International Affairs, NTU

學生簽名 Student Signature	日期 Date
家長/監護人簽名 Guardian Signature	日期 Date

註<sup>1</sup>：本變更聲明書填妥後，須經家長／監護人及學生親筆簽名，繳交至國際事務處，以完成變更交換期手續。

Note<sup>1</sup>: Please complete and sign the form and have it signed by your parent/guardian, then submit it to the Office of International Affairs to complete the alternation of the exchange period.

註<sup>2</sup>：如為獎學金獲獎生，受獎資格是否可以保留，將依獎學金給獎單位規定辦理。

Note<sup>2</sup>: The eligibility for scholarship (if any) will be subject to the scholarship provider's rules and regulations.